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ĀRKĀRTAS SĒDES PROTOKOLS  
Valmiera 

Atklāta sēde 
 

2025. gada 1. jūlijā Nr.12 
 
Sēde sasaukta plkst. 9.00 
Sēdi atklāj plkst. 9.04 
 
Domes sēde tiek pārraidīta tiešraidē pašvaldības tīmekļvietnē, kā arī tiek veikts tās audiovizuāls 
ieraksts, kas glabājas lietā Nr.1.3., tiek publicēts pašvaldības tīmekļvietnē. 
 
Sēdi vada – domes priekšsēdētājs Jānis Baiks 
 
Protokolē – Dokumentu pārvaldības un klientu apkalpošanas centra vadītājas vietniece Santa 
Jarceva 
 
 
Sēdē piedalās 17 deputāti: 
Andrejs Gluhovs, Edvīns Straume, Guna Ķibere, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Līga Dzene, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Rihards Bergs, Ringolds 
Arnītis, Toms Upners, Uldis Jansons, Valts Grasbergs, Vugars Ecmanis 
 
Sēdē nepiedalās: 
Antra Kupriša – atvaļinājumā 
Jānis Upenieks - prombūtnē 
 
Darbinieki, kam sēdē dots vārds: 
Baiba Tūtina – Juridiskās nodaļas vadītāja vietniece 
Andris Pētermanis – Personāla nodaļas vadītājs 
Madara Ribozola - Galvenā projektu vadītāja - Attīstības pārvalde - Projektu vadības nodaļa 
 
Uzaicinātās personas: 
Iveta Litvina-Freimane – pretendente uz Naukšēnu pamatskolas direktores amatu 
 
Darba kārtība: 

1.  Par Valmieras novada pašvaldības domes komiteju ievēlēšanu 

2.  Par Naukšēnu pamatskolas direktora iecelšanu 

3.  Par atbrīvošanu no amata 

4.  Par Valmieras novada pašvaldības pārstāvja izvirzīšanu Vidzemes plānošanas reģiona 
Attīstības padomē 

5.  Par dalību un atbalstu projektā Nr.2.3.2.1.i.0/1/23/I/CFLA/001 “Sabiedrības digitālo prasmju 
attīstība” 
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Sēdes vadītājs Jānis Baiks atklāj sēdi un iepazīstina ar sēdes darba kārtību. 
 
 

1.§ 
Par Valmieras novada pašvaldības domes komiteju ievēlēšanu 

 
Ziņo: Jānis Baiks 
 
Izsakās: Edvīns Straume 
 
Valmieras novada pašvaldības dome, balsojot: ar 17 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Līga Dzene, 
Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Rihards Bergs, Ringolds Arnītis, Toms Upners, 
Uldis Jansons, Valts Grasbergs, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, nolemj: 
 
pieņemt iesniegto lēmuma projektu “Par Valmieras novada pašvaldības domes komiteju 
ievēlēšanu”. 
 
Lēmums Nr.418 sēdes protokola pielikumā. 
 
 

2.§ 
Par Naukšēnu pamatskolas direktora iecelšanu 

 
Ziņo: Andris Pētermanis 
 
Izsakās: Jānis Baiks, Edvīns Straume, Ringolds Arnītis, Vugars Ecmanis, Iveta Litvina-Freimane 
 
Ziņotājs ziņo, ka konkursa komisija ir izvēlējusies pretendentu un aicina iecelt amatā Ivetu Litvinu-
Freimani. Lūdz uzdot deputātiem interesējošus jautājumus pretendentei. 
Domes priekšsēdētājs Jānis Baiks interesējas, kāpēc lēmums stājas spēkā tikai 1.augustā. Iveta 
Litvina-Freimane skaidro, ka visa ģimene šobrīd pārceļas dzīvot no Rīgas uz Rūjienu. Vēlas sākt 
darbu 1.augustā, lai varētu pilnvērtīgi pabeigt pārcelšanās procesu. 
Deputāts Edvīns Straume lūdz pretendentei sniegt savu profesionālo pieredzi. Iveta Litvina-
Freimane skaidro savu profesionālo darba pieredzi. Pēc profesijas ir speciālais pedagogs – 
logopēds, ar maģistra grādu skolvadībā.  
Deputāts Ringolds Arnītis lūdz pretendentei sniegt prioritātes un redzējumu bērnu izglītībā. 
Pretendenta skaidro, ka ir nepieciešams meklēt un pielietot jaunas inovācijas. Ir jau padomā vairākas 
metodes. Izglītībai vienmēr ir jābūt ar solīti uz priekšu. Vēlas izglītības iestādes kultūru veidot uz 
sadarbības pamata, ka ikviens no skolas darbiniekiem, skolēniem un vecākiem ir līdziesaistīts 
vadošos lēmumos - līdzdalība vadībā. 
 
Valmieras novada pašvaldības dome, balsojot: ar 17 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Līga Dzene, 
Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Rihards Bergs, Ringolds Arnītis, Toms Upners, 
Uldis Jansons, Valts Grasbergs, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, nolemj: 
 
pieņemt iesniegto lēmuma projektu “Par Naukšēnu pamatskolas direktora iecelšanu”. 
 
Lēmums Nr.419 sēdes protokola pielikumā. 
 
 

3.§ 
Par atbrīvošanu no amata 

 
Ziņo: Andris Pētermanis 
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Izsakās: Edvīns Straume, Toms Upners 
 
Deputāts Edvīns Straume norāda uz interešu konfliktu vienā amatā kā Kultūras pārvaldes/ Valmieras 
Kultūras centra vadītājs. Kurš pieņem lēmumu no Kultūras pārvaldes, ja ir jautājums par Valmieras 
kultūras centru? Deputāts Toms Upners skaidro, ka kopumā Kultūras pārvaldei ir pārraudzības 
kompetence pār novadā esošām kultūras institūcijām. Faktiski tā ir sadarbība visos iespējamos 
līmeņos. Tiešā veidā Kultūras pārvalde nekad nav iejaukusies konkrētu institūciju darbībā. Katrai 
institūcijai ir sava vadība un komanda. Viss līdzšinējais darbs ir veidots sadarbībā. Pārvaldei jāredz 
kopējie procesi, kopēja attīstība, budžeta ietvars, kopēja plānošana. Līdzšinējā darbībā nav izjusts, 
ka būtu kādas problēmas divu iestāžu vadīšanā. Drīzāk ir otrādi, Valmieras Kultūras centra 
kapacitāte ir bijusi liels atbalsts kultūras pārvaldes funkciju labākai īstenošanai gan no budžeta 
viedokļa, gan no faktiskas darbības. Nākotnē protams var domāt un skatīties, ka vadītāji tiek nodalīti. 
Kopumā neredz interešu konfliktu tiešā veidā. 
 
Valmieras novada pašvaldības dome, balsojot: ar 16 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Līga Dzene, 
Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Rihards Bergs, Ringolds Arnītis, Uldis Jansons, 
Valts Grasbergs, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – 1 (Toms Upners), 
nolemj: 
 
pieņemt iesniegto lēmuma projektu “Par atbrīvošanu no amata”. 
 
Lēmums Nr.420 sēdes protokola pielikumā. 
 
 

4.§ 
Par Valmieras novada pašvaldības pārstāvja izvirzīšanu Vidzemes plānošanas reģiona 

Attīstības padomē 

 
Ziņo: Baiba Tūtina 
 
Izsakās: Jānis Baiks, Edvīns Straume, Guntis Gladkins, Vugars Ecmanis 
 
Ziņotāja ziņo, ka ir saņemta vēstule no Vidzemes plānošanas reģiona ar lūgumu izvirzīt Valmieras 
novada pašvaldības pārstāvi Vidzemes plānošanas reģiona Attīstības padomē. Ņemot vērā, ka 
pašvaldības nolikumā ir norādīts, ka domes priekšsēdētāja vietnieks Guntis Gladkins koordinē 
sadarbību ar Vidzemes plānošanas reģionu, tad ir priekšlikums izvirzīt Gunti Gladkinu par pārstāvi 
Attīstības padomē. 
Deputāts Edvīns Straume interesējas, kādu pienesumu, caur šo institūciju un to projektiem, pārstāvis 
ir izcīnījis Valmieras novadam? Domes priekšsēdētājs Jānis Baiks min, ka viens no projektiem ir 
“Valmieras pils viesu istabas izveide”. 
Deputāts Guntis Gladkins skaidro, ka plānošanas reģioni visā Latvijā ir diezgan mazspējīgi, sakarā 
ar budžeta apmēru. Pienesums novadam ir dažādi projekti. Vidzemes plānošanas reģionā ir solidāra 
vienošanās par līdzvērtīgu, kā partneru, savstarpēju finanšu sadalījumu. 
 
Valmieras novada pašvaldības dome, balsojot: ar 17 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Līga Dzene, 
Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Rihards Bergs, Ringolds Arnītis, Toms Upners, 
Uldis Jansons, Valts Grasbergs, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, nolemj: 
 
pieņemt iesniegto lēmuma projektu “Par Valmieras novada pašvaldības pārstāvja izvirzīšanu 
Vidzemes plānošanas reģiona Attīstības padomē”. 
 
Lēmums Nr.421 sēdes protokola pielikumā. 
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5.§ 
Par dalību un atbalstu projektā  Nr.2.3.2.1.i.0/1/23/I/CFLA/001 “Sabiedrības digitālo prasmju 

attīstība” 

 
Ziņo: Madara Ribozola 
 
Izsakās: Jānis Baiks, Andrejs Gluhovs, Edvīns Straume, Jānis Dainis, Ringolds Arnītis 
 
Ziņotāja ziņo, ka sagatavots lēmuma projekts par dalību projektā “Sabiedrības digitālo prasmju 
attīstība”, jo ir saņemts atkārtots uzaicinājums no VARAM pašvaldībai piedalīties projektā. Atbilde ir 
jāsniedz līdz šā gada 11.jūlijam. Sniedz vēsturi par šā projekta virzību. 
Domes priekšsēdētājs Jānis Baiks interesējas, kas ir mainījies kopš projekta sākuma? Madara 
Ribozola skaidro, ka mainījušies ir sasniedzamie rādījumi. Piemin, ja mēs atsakāmies no dalības 
projektā, tad ministrija pati plāno sludināt iepirkumu un nodrošināt mācības mūsu novada 
iedzīvotājiem. 
Deputāts Edvīns Straume norāda, ka aptauju novadā vajadzētu veikt, lai saprastu vai iedzīvotājiem 
šo vajag. Domes priekšsēdētājs Jānis Baiks skaidro, ka kārtējo reizi, ministrija uzraksta programmu, 
kur spiež pašvaldībām to īstenot un uzņemties visu atbildību. Ja mums pašiem būtu dota iespēja 
izvēlēties, kā mēs paši vēlamies projektu īstenot, tad mēs arī varētu uzņemties saistības. 
Deputāts Jānis Dainis norāda, ka šis ir neprātīgs projekts, ko realizēt ir ļoti grūti. Ir PRET šo projektu 
un aicina arī citus deputātus balsot PRET. 
Deputāts Ringols Arnītis norāda, ka īsti nav skaidri projekta mērķi. Neredz, kā bez liela finansiāla 
darba spēka ieguldījuma no pašvaldības puses, varam to realizēt. Rosina atteikties no dalības 
projektā. 
 
Valmieras novada pašvaldības dome, balsojot: ar 1 balsi "Par" (Guntis Gladkins), "Pret" – 16 
(Andrejs Gluhovs, Edvīns Straume, Guna Ķibere, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Līga 
Dzene, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Rihards Bergs, Ringolds Arnītis, Toms 
Upners, Uldis Jansons, Valts Grasbergs, Vugars Ecmanis), "Atturas" – nav, nolemj: 
 
noraidīt iesniegto lēmuma projektu “Par dalību un atbalstu projektā  Nr.2.3.2.1.i.0/1/23/I/CFLA/001 
“Sabiedrības digitālo prasmju attīstība””. 
 
Lēmums Nr.422 sēdes protokola pielikumā. 
 
Pēc domes sēdes, deputāts Ringolds Arnītis sniedz priekšlikumu un lūgumu, sakarā ar kapu svētku 
tuvošanos, nodrošināt ar granti visu novada kapos, lai iedzīvotāji var sakopt kapu kopiņas. Domes 
priekšsēdētājs Jānis Baiks skaidro, ka saimnieciskā kārtā tas tiek nodrošināts katru gadu. Diemžēl 
šī grants pie kapiem pazūd ļoti lielā ātrumā. Lūdz nodot informāciju Apvienību vadītājiem un 
Nekustamo īpašuma apsaimniekošanas pārvaldei, kuras vietas jāpieskata vairāk. 
 
 
Domes pastāvīgo komiteju kopīgā sēde notiks 2025.gada 17.jūlijā plkst.9.00, Raiņa ielā 14, 
Valmierā, Valmieras novadā 
 
un Valmieras novada pašvaldības domes sēde notiks 2025.gada 31.jūlijā plkst.9.00, Raiņa ielā 14, 
Valmierā, Valmieras novadā. 
 
 

Sēdi slēdz plkst. 09:41 
 
 

Sēdes vadītājs (personiskais paraksts) Jānis Baiks 
 
 
 
Sēdes protokolētāja (personiskais paraksts) Santa Jarceva 


